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CHOSZCZNO. W ubiegły piątek dobiegła końca druga kadencja Młodzieżowej Rady Miasta. Na ostatniej,
podsumowującej sesji obecnych było siedmiu radnych. &ndash; Mimo tego, że borykaliśmy się z wieloma
problemami, głównie tymi związanymi z frekwencją, to jednak uważam, że kadencja była udana &ndash;
ocenia minione dwa lata przewodnicząca MARTYNA BORKOWSKA. 


 



Przypomnijmy, że MŁODZIEŻOWA RADA MIASTA CHOSZCZNA powołana została do życia  2 czerwca 2011
roku uchwałą Rady Miejskiej w 
Choszcznie. Z statutu MRM wynika m.in. to, że: jest organem niezależnym 
politycznie; ma charakter konsultacyjny; radni pracują społecznie; 
kadencja trwa dwa lata. Zakresem swoich prac rada może obejmować teren 
naszej gminy, a jej głównym celem jest reprezentowanie interesów 
młodzieży wobec instytucji samorządowych, społecznych i kulturalnych. 
Także propagowanie działań na rzecz rozwoju turystyki, sportu i ochrony 
środowiska, a przede wszystkim działanie na rzecz integracji i 
współpracy środowisk młodzieżowych. Swoją pierwszą kadencję rozpoczęli w
grudniu 2011 roku i w zasadzie już od pierwszej sesji borykali się z 
problemem frekwencji. Pierwszą przewodniczącą została EWA MOCEK, jednak należy podkreślić, że
działalność tamtej kadencji została zauważona głównie dzięki aktywności NATALII WIETRZYCKIEJ.
To właśnie ona za swoją aktywność, a przede za zorganizowanie projektów
&bdquo;Choszczno i okolice&rdquo; i &bdquo;Magia choszczeńskiego wieczoru&rdquo; jako pierwsza 
otrzymała certyfikat &bdquo;Lidera Zachodniopomorskiego&rdquo;. 


Drugą kadencję MRM rozpoczęła w okrojonym, czyli 18-osobowym składzie, 
ponieważ z pracy w radzie wycofali się uczniowie z Zespołu Szkół nr 3 w 
Choszcznie. Mimo ciągłych problemów z frekwencją na sesjach, 
przewodnicząca MARTYNA BORKOWSKA (na zdjęciu) uważa, że udało się im 
zrealizować kilka fajnych przedsięwzięć. &ndash; Myślę, że wielu z nas na długo
zapamięta zorganizowany w centrum miasta  happening &bdquo;Podziel się 
uśmiechem&rdquo; (zdjęcie poniżej). Niepowtarzalna była też radość dzieci, gdy z mikołajem 
pojawiliśmy się na oddziale pediatrycznym naszego szpitala. &bdquo;Podaruj 
serce w prezencie&rdquo; to z kolei akcja, podczas której zbieraliśmy zabawki,
przybory szkolne i środki czystości dla mieszkańców Domu Dziecka w 
Stargardzie. Dla mnie i dla grupy najbardziej zaangażowanych 
radnych ważne były też wyjazdy integracyjne, szkoleniowe, a także udział
w kursie tańca &ndash; wylicza najważniejsze akcenty  minionej kadencji. 
Zaznacza przy tym, że ich największą porażką jest to, że ich poczynania 
nie przyczyniły się do stworzenia ścieżek rowerowych w naszym mieście. 


 



    Na podsumowującej sesji wiceburmistrz MAGDALENA SIEŃKO najbardziej aktywnym radnym wręczyła
specjalne podziękowania. Otrzymali je: M. Borkowska, MICHALINA BRZĘCZEK, JUSTYNA JANCELEWICZ,
PIOTR SOBCZAK, AGATA SUGIER, KRZYSZTOF WAWRZAK i LENA WOJCIECHOWSKA.
Podziękowała im za wytrwałość, zaznaczając przy tym, że ich następcy 
również mogą liczyć na wszechstronną pomoc magistratu. Zarówno M. 
Borkowska jak  opiekun MRM STEFAN SZEMLIJ zgodnie uważają, że 
wprowadzona niedawno zmiana w statucie rady dotycząca kworum na sesjach,
w zdecydowany sposób może zmienić działalność radnych trzeciej 
kadencji. W dużym skrócie zmiana ta polega na tym, że wprowadzono drugi 

www.choszczno.pl

https://www.xxx.choszczno.pl Kreator PDF Utworzono 4 July, 2024, 09:28



termin sesji, na którym wystarczy obecność 30. procent radnych. Kolejne 
wybory do MRM rozpoczną się w marcu br. 




Tadeusz Krawiec
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